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Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. november 30. napján 18 órakor 
megtartott közmeghallgatásáról készült jegyzőkönyv



2 
 

 

Homokbödöge Község Önkormányzat 
Képviselő-testülete 8563 Homokbödöge 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült: Homokbödöge Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2023. november 30. 

napján 18 órakor megtartott közmeghallgatásáról. 
 
Az ülés helye: Homokbödöge – Művelődési ház. 
 
Az ülés típusa: Közmeghallgatás. 
 
Jelen voltak: 
 
A./ Képviselő-testület tagjai: Farkas Árpád polgármester, Rajkovics Attila alpolgármester, 

György Balázs, Lovászi Gábor és Obermayer Rita képviselők. 
 
B./ Tanácskozási joggal résztvevők: 

- Terelmes-Papp Judit jegyző 
- Sárközi Dorina jkv. vezető 

 
A lakosság részéről megjelent: 1 fő. 
 
Farkas Árpád polgármester köszönti a megjelenteket, a közmeghallgatást megnyitja. A je-
lenléti ív alapján megállapítja, hogy a közmeghallgatáson minden képviselő-testületi tag jelen 
van. 
 
Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 54. §-a szerint: 

     „A képviselő-testület évente legalább egyszer előre meghirdetett közmeghallgatást tart, 
amelyen a helyi lakosság és a helyben érdekelt szervezetek képviselői a helyi közügye-
ket érintő kérdéseket és javaslatot tehetnek. Az elhangzott javaslatra, kérdésre a köz-
meghallgatáson vagy legkésőbb tizenöt napon belül választ kell adni.” 

 
Farkas Árpád polgármester tájékoztatja a jelenlévőket a 2023-as év történéseiről. Amit a 
legfontosabbnak tart, hogy az intézményeik működnek. Az óvodában óvónői állás körül az 
elmúlt években több alkalommal volt gondjuk, de talán már megoldódnak a dolgok. 
Szerencséjük volt, hogy Németh Istvánné több alkalommal kisegítette őket. Az óvodában 
parkettát cseréltettek, szőnyegeket vettek, hogy megfeleljenek a követelményeknek.  
Sajnos az általános iskolában a fenntartó kevés gyermek létszámra hivatkozva megszüntette 
az oktatást. Egy évig tarthat igényt oktatás nélkül az iskolára, utána az üzemeltetési, 
működtetési jog visszaszáll az önkormányzatra.  
Elmondja, hogy a hivatal dolgozói megfelelő szakértelemmel rendelkeznek ahhoz, hogy az 
ügyfeleket magas színvonalon tudják kiszolgálni.  
Próbáltak 2022-2023-as évben pályázatokat beadni, 6 db pályázatot adtak be, mindegyiket 
befogadták, amely összeg 73.506.150,- Ft volt, sajnos azonban forráshiány miatt elutasításra 
kerültek.  
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2023-ban újra próbálkoztak a pályázatok beadásával, 2 pályázatot be is fogadtak, de 
forráshiány miatt elutasították őket. Ezek összege 16.999.992,- Ft volt.  
Elmondja, hogy az önkormányzat egyetlen LEADER pályázatot nyert 2.000.000,- Ft 
összegben, melyből gépeket vásároltak. 
2023-ban is igyekeztek a szociális és gyermekjóléti támogatásokat jól felhasználni, amely 
összeg 4.633.000,- Ft volt, ebből 3.203.797,- Ft-ot használtak fel. A fennmaradó összegből 
étkezési hozzájárulásokat, orvosi ügyeletet, belső ellenőrzést és rendkívüli segélyeket 
finanszíroznak. 
Az idei évben is sikeresen pályázott az önkormányzat szociális célú tűzifa támogatásra, 35 m3 
kaptak, melyből 32 családot tudtak támogatni.  
Az önkormányzat minden nemzeti ünnepet megtartott. Nagy sikere volt a falunapnak, amely 
részvételi száma rekordot döntött. A műsorokkal kapcsolatban igyekeztek minden 
korosztályra gondolni.  
A szüreti mulatság nagyon jól sikerült, szeretné megköszönni a falu lakóinak és szervezőinek 
a segítséget és az önzetlen támogatást.  
Az idősek napját is igyekeztek méltó módon megünnepelni.  
A falu szépítésére is gondoltak, új köztéri bútorokat vásároltak, a régi padokat felújították. A 
játszótér bejáratához Obermayer Réka egy csodálatos festményt alkotott.  
Elmondja, hogy a közterületeik, a temető mindig gondozottak voltak.  
 
Kéri a jelenlévőket, hogy a helyi közügyeket érintő kérdéseiket, javaslataikat hozzászólásaikat 
tegyék meg. 
 
Hozzászólások: 
 
György Balázs képviselő hozzászólásában elmondja, hogy fásítás is volt idén a településen. 
 
Obermayer Rita képviselő hozzászólásában jelzi, hogy a Dózsa utca kereszteződéséhez, jó 
lenne egy út felfestés.  
 
Farkas Árpád polgármester elmondja, hogy a kereszteződéshez a forgalmi rendnek megfe-
lelően felfestés fog kerülni. 
 
 
Mivel több hozzászólás nem volt, Farkas Árpád polgármester megköszöni a képviselőknek 
és a jelenlévőknek az aktív közreműködést, és a közmeghallgatást 18 óra 30 perckor bezárja.  
 

Kmf. 
 
 
 
 
 
 
 Farkas Árpád Terelmes-Papp Judit 
 polgármester jegyző 


